# **,聯合動態**

## United News

#### 書院環境委員會 —— 到訪聯合書院太陽能熱水系統 14/10/2006 United College Environment Committee — Visit to the United College Solar Hot Water System





一百七十二位中學生到訪書院,並參觀位 於張祝珊師生康樂中心天台的太陽能熱水

172 Secondary School students visited the College and the Solar Hot Water System located at the roof of Cheung Chuk Shan Amenities Centre.



書院環境委員會主席余濟美教授為中學 生舉行一個有關「光催化在環境方面的應 用」之講座。

A talk about "Photocatalytic Practices on Environment" was delivered to the Secondary School students by Professor Jimmy Yu, Chairman of the College Environment Committee .

### 聯合書院第三十三屆水運會 22/9/2006 The 33rd United College Swimming Gala



院長馮國培教授頒發舍際全場總冠軍獎牌予恒生樓。 Professor Fung Kwok Pui, College Head, presenting the overall champion to Hang Seng Hall.



伯利衡宿舍奪得啦啦隊冠軍。 Bethlehem Hall won the Cheering Team Champion title.

#### 聯合書院第四十屆陸運會 26/10/2006 The 40th United College Athletic Meet



輔導主任劉行榕教授頒發獎 牌予得獎健兒。

Professor Alaster Lau, Dean of Students, presenting medals to winners.



恒生樓繼水運會之後,再次於陸運會上勇奪舍際全場總冠軍。 院長馮國培教授頒發獎牌予恒生樓代表。

Professor Fung Kwok Pui, College Head, presenting the overall champion to Hang Seng Hall. Hang Seng Hall won the overall champion in 33rd Swimming Gala too.